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О Б Щ И Н С К И  С Ъ В Е Т – П А З А Р Д Ж И К 

Постоянна комисия “Екология, селско, горско, водно стопанство и туризъм” 

 

 

ПРОТОКОЛ  № 2 

от заседание на ПК “Екология, селско, горско, водно стопанство и туризъм”, 

проведено на 14.02.2024 г. от 16:30 часа, 1302 зала в сградата на община 

Пазарджик 

  

На заседанието присъстваха: Десислава Тодорова, Нона Загорска, 

Стоян Павлов, Иван Стоянов, Лазар Попов, Сашо Ангелов и Искро Бейков. 

Докладва: г-н Георги Гайдаров – директор на дирекция БОС. 

Заседанието протече при следния дневен ред:  

1. Вх.№ 112/29.01.2024 г. Приемане на бюджета на Община Пазарджик 

за 2024 година. 

Докладва г-н Георги Гайдаров – директор на дирекция БОС 

 

По първа точка от дневния ред: г-н Георги Гайдаров докладва 

предложение с проект за решение относно приемане на бюджета на Община 

Пазарджик за 2024 година. 

Г-жа Десислава Тодорова запозна присъстващите с предложения по 

материала на комисията по финанси от заседанието, проведено на 13.02.2024 

година. 

Предлага се: 

1. Субсидията ня тролейбусен транспорт да се намали от 220 000 лв. на 

120 000 и със сумата от 100 000 лв. да бъде закупен автобус, който да 

обслужва нуждите от транспорт на децата от спортните клубове и културните 

състави в Общината; 

2. Сумата за издръжка на ОДК да бъде 100 000 лв., а сумата за издръжка 

на СПЛР – кариерно развитие, да бъде 20 000 лв.; 

3. Сумата за субсидиране на спортните клубове в Община Пазарджик да 

бъде увеличена с 500 000 лв., като увеличението да бъде обезпечено от 

издръжка на БКС. 

Г-н Гайдаров обясни, че от справките през годините Дружеството е 

показвало загуби, поради огромните инвестиции за автогарата, новите 

мотриси и намаления пътникопоток. 

Г-жа Десислава Тодорова отбеляза,че няма „черно на бяло” как са на 

загуба през последните 10 години. Предстои актуализация на бюджет и биха 

им стигнали като субсидия. 

Г-н Гайдаров обясни, че приемайки това предложение, ще се редуцират 

със 100 000 лв. и остават 120 000 лв.. Така ще плащат два пъти по-малко на 

Дружеството и това ще задълбочи тази негативна тенденция. 

По предложението за издръжката на ОДК, г-жа Нона Загорска отправи 

питане какво ще отрежем, за да дадем 20 000 лв., от къде ще дойдат да бъде 

предложено. 
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Третото предложение касае икономията от 500 000 лв през първите 6 

месеца в БКС, които да се насочат като субсидия в спортните клубове на 

Община Пазарджик. 

Г-н Гайдаров поясни, че в БКС има дефицит по принцип и нормално е да 

се покрива дефицита в тази функция. 

Г-н Лазар Попов заяви, че гласува „въздържал се” по направените 

предложения, а г-н Искро Бейков няма да гласува по първото предложение, 

поради конфликт на интереси. 

След кратки разисквания, предложенията, постъпили от г-жа Десислава 

Тодорова бяха гласувани и не се приеха.  

Постоянна комисия ЕСГВСТ към Общински съвет - Пазарджик, след като 

се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 50 от 

ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

 

 

 

 

ДЕСИСЛАВА  ТОДОРОВА: 

Председател на ПК  

 

Съставил протокола:  

И. Гайдева 

 

 

 


